
 
 

    NIEUWSBRIEF VAN BRIDGECLUB BERKEL-ENSCHOT 

 

 

 

Start competitie 

Op 5 en 7 september zijn we dan weer begonnen met de competitie. Op die eerste avonden 

kon je goed merken dat er een hele vakantie tussen had gezeten sinds we elkaar binnen de 

club weer zagen. Ook al zijn er natuurlijk de zomerbridgemogelijkheden geweest, je eigen 

clubgenoten weerzien heeft toch wel iets bijzonders. Even was het een druk uitwisselen van 

nieuwtjes, vakantiewetenswaardigheden, vragen naar gezondheid en dat soort vertrouwde 

gespreksonderwerpen. Daarna werd het stil, heel stil zelfs, om ook stil te staan bij de onlangs 

overleden clubleden. 

 

Op 5 september is er ook nog een korte algemene ledenvergadering geweest om na te gaan of 

Hildegard Pouwels zonder bezwaren kon toetreden tot het bestuur. Gelukkig klonk er een 

luid applaus, geen bezwaren, en zijn wij, als bestuursleden, weer blij met een voltallig 

bestuur. Wij hopen dat Hildegard zich snel thuis voelt.  

 

 

 
Beste leden van Bridge Club Berkel-Enschot, 
 
Op verzoek van Cobi wil ik graag, als nieuw lid van het bestuur, iets over mezelf vertellen. 
Vanwege ons werk in het voortgezet onderwijs verhuisden we in 1979 naar Berkel-Enschot. 
Hier gingen onze 2 dochters naar de lagere school en werden we onderdeel van het 
dorpsgebeuren. Met een aantal vrijwilligers werd hier in 1980 de Open School gestart en 
verzorgde ik 5 jaar de lessen Engels. De kleinschaligheid van het toenmalige dorp maakte 
dat iedereen elkaar kende en ook erg betrokken was bij de plaatselijke gebeurtenissen. We 
voelden ons erg welkom. Een continue schoolrooster voor de basisschool was begin jaren 
80 nog niet gangbaar en zo begonnen we met vier werkende moeders een kinderopvang 
voor onze en andere kinderen. 
 
Naast mijn werk op de Dag/Avond MEAO in Tilburg begon ik in 1992 met de ETS en door 
deze Engelse Taal School heb ik, tot op de dag van vandaag, veel vriendelijke inwoners 
van Berkel-Enschot en omgeving leren kennen. 
Daarnaast ben ik meer dan 10 jaar bestuurslid geweest van het Genootschap Nederland-
Engeland en het zal u duidelijk zijn dat de Engelse taal niet alleen mijn vak maar ook mijn 
passie is. 
 
Na een cursus bridge van Harrie Vlak bij Terra Nova zorgde het kaartspel voor veel 
gezelligheid en werd ik eind jaren tachtig lid van BCBE, toen nog in Boerderij Denissen. 

18 september 2023



Acht jaar geleden heeft de eerste Seniorencompetitie in Berkel-Enschot er toe geleid dat 
Jos en ik elkaar hebben leren kennen. Inmiddels zijn we 6 jaar getrouwd en genieten nu 
samen van onze kinderen en kleinkinderen. 
 
Graag wil ik mijn steentje bijdragen in het bestuur en ik wil u hartelijk bedanken voor uw 
spontane en vriendelijke reacties. 
 
Met hartelijke bridgegroet, 
 
Hildegard Pouwels-van Kuilenburg 
 
 
 

Rabo clubsupport 

Nog maar weer een reminder: als Rabo-lid kun je ieder jaar stemmen op jouw drie favoriete 

clubs. Dit jaar kan dat van 4 t/m 26 september. Hiervoor moet je wel lid zijn van de Rabo-

bank, Hart van Brabant. Dit lidmaatschap is gratis. Door lid te worden en vervolgens te 

stemmen op Bridgeclub Berkel-Enschot rolt er weer wat geld in onze kas.  

 

Mocht je niet helemaal weten, hoe je dit precies aan moet pakken: onze webmaster, Theo 

Brok, heeft een handleiding op de website geplaatst. Ga hiervoor naar www.bcbe.nl, klik op 

het woord nieuws en je ziet de handleiding direct. Veel succes en alvast hartelijk dank! 
 

 

 

 
 

 

 

 

http://www.bcbe.nl/

